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                                   GRADSKO VIJEĆE DRADA LABINA 
                                     -Vijećnicima-svima 

 
 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
  
           Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Đulijano Kos (IDS – HNS - HSU) je na 2. 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 7. srpnja 2017. godine postavio vijećničko 
pitanje vezano za produženi boravak u Područnoj školi „Matija Vlačić“ u Rapcu i pita da li se 
poduzelo kakve korake da na jesen ove godine bude organiziran produženi boravak u toj 
Područnoj školi.   
 
 ODGOVOR: 
 

Poštovani, 
vezano na Vaše pitanje o poduzetim mjerama organizacije produženog boravka 

učenika Osnovne škole Matije Vlačića – Područne škole Rabac, Grad Labin je poduzeo 
slijedeće: 

- U mjesecu svibnju zatražili smo neobvezujuću ponudu o visini cijene prijevoza 
učenika na relaciji Rabac – Labin za školsku godinu 2017./2018., 

- Zatražili smo iskaz interesa roditelja čija djeca pohađaju Područnu školu u Rapcu 
o potencijalnom broju učenika polaznika produženog boravka,  

- Petoro roditelja iskazalo je interes da njihova djeca pohađaju produženi boravak 
učenika u matičnoj školi u Labinu, 

- Troškove prijevoza učenika u produženi boravak u matičnu školu u Labin, za 
školsku godinu 2017./2018. financirati će se doniranim sredstvima tvrtke Valamar 
D.D. Poreč, 

- U narednom periodu očekuje se potpisivanje ugovora o produženom boravku 
djece, između roditelja i OŠ Matije Vlačića, kao i sklapanje ugovora između OŠ 
Matije Vlačića i prijevoznika o prijevozu učenika iz Rapca u Labin, u produženi 
boravak matične škole u Labinu.    

 
S  poštovanjem, 

             GRADONAČELNIK 
                            Valter Glavičić  
 
Izradila: Marija Kadoić Balaško,v.r. 
Pročelnica: Marija Kadoić Balaško,v.r. 


